
 

 

 
 
 
 
 
Številka: 900-1/22 
Datum: 28. 09. 2023  
 
 
 

Z A P I S N I K 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 

ki je bila v četrtek, 28. 9. 2023, ob 18.30 uri, v dvorani PGD Sodražica. 

 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Zvonko Janež, Zdenka Lušin, Jelka Pakiž, Ernest Pirnat, Drago Arko, 
Franc Lesar, Evgen Zajc, Branko Arko, Karmen Kordiš 
Odsotni člani občinskega sveta:/ 
 
Ostali prisotni: 

- župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava: Darja Vetrih, Blaž Kovačič 
- predstavniki medijev: Valentina Merhar - RKanal 

 
 
Blaž Milavec je pozdravil prisotne in ugotovil prisotnost devetih članov občinskega sveta ter s tem 
sklepčnost. Predstavil je predlog dnevnega reda. Svetniki na predlog niso imeli pripomb in so soglasno 
potrdili naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Obravnava zapisnikov 5. redne seje in 1. dopisne seje ter poročili o realizaciji sklepov 5. redne 

seje in 1. dopisne seje. 

2. Rebalans proračuna Občine Sodražica za leto 2023. 

3. Polletno poročilo o poslovanju občine. 

4. Sklep o cenah DOLB Sodražica. 

5. Sklep o podelitvi priznanj Občine Sodražica za leto 2023. 

6. Imenovanje kandidata v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov. 

7. Predlogi Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 

8. Sklep o dopolnitvi Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sodražica 

za leto 2023. 

9. Sklep o nakazilu sejnin 6. redne seje za poplavljene. 

10. Pobude in vprašanja. 

11. Razno. 
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AD/1 Obravnava zapisnikov 5. redne seje in 1. dopisne seje ter poročili o realizaciji sklepov 5. 
redne seje in 1. dopisne seje 

Občinski svet na zapisnik 5. redne seje in zapisnik 1. dopisne seje ni imel pripomb.  
 

SKLEP: 
 

Potrdi se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 8. 6. 2023. 
Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 25. 7. 2023. 
 
Občinski svet ni imel pripomb in dodatnih vprašanj k realizaciji sklepov 5. redne seje in 1. dopisne seje. 
 
 
AD/2 Rebalans proračuna Občine Sodražica za leto 2023 
Župan je skladno s 93. členom Poslovnika dal v obravnavo rebalans proračuna za leto 2023. Povedal 
je, da je prišlo do tolikšnih sprememb, da je rebalans potreben. Izpostavil je enega glavnih predlogov 
za rebalans, to je projekt Kanalizacija Zamostec, ki je bil prijavljen na razpis za sofinanciranje, a odločbe 
o sofinanciranju še ni, torej se projekt zamika v naslednje leto. Povedal je, da spremembam botruje 
tudi inflacija, ki se odraža na praktično vseh področjih, Občina pa mora zagotoviti nemoteno izvajanje 
vseh tekočih nalog in zakonsko določenih obveznosti ter zaključiti že začete projekte. Povedal je, da 
se povečuje tekoča poraba zaradi stroškov plač, pa tudi stroškov storitev in materialnih stroškov. 
Močan segment predstavlja strošek vzdrževanja cest, še posebno zimske službe. Sicer pa se deleži 
sofinanciranja po področjih ne spreminjajo. Svetnike je seznanil tudi z informacijo, da se projekt 
izgradnje enote Doma starejših občanov v Sodražici nadaljuje kot je bilo predvideno. Povedal je, da je 
bil rebalans podrobneje predstavljen tudi na sejah delovnih teles. 
 
Predlog sklepa Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine je predstavila                    
Karmen Kordiš, predlog sklepa Statutarno pravne komisije je predstavil Branko Arko, predlog sklepa 
Odbora za družbene dejavnosti je predstavil Ernest Pirnat, predlog sklepa Odbora za komunalne 
zadeve in prostorsko planiranje pa Evgen Zajc.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 
 

Sprejme se Rebalansa proračuna oz. Odlok o rebalansu proračunu Občine Sodražica za leto 2023. 
 
 
AD/3 Polletno poročilo o poslovanju občine 
Župan je pojasnil, da je podaja poročila zakonska obveznost. Svetnike je seznanil z realizacijo do 30.6., 
ki je bila na strani prihodkov 40%, kar je nekaj več glede na pretekla leta (takrat tretjina), na strani 
odhodkov pa se v prvem polletju realizacija približuje 50% (do jeseni okoli 70%, na državni ravni pa 
nekaj čez 60% za primerjavo). Izpostavil je, da podražitve na področju gradbeništva, ki so se zgodile že 
v lanskem letu, ostajajo, še vedno se čuti močan vpliv inflacije. Izpostavil je, da potekajo pogajanja 
reprezentativnih združenj občin z vlado, da se zagotovi zadostna zakonsko določena sredstva za tekoče 
delovanje občin. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je podal ugotovitev, da je občinski svet s tem seznanjen s poslovanjem občine. Povedal je še, 
da financiranje javnih zavodov in plačevanje javnih storitev teče tekoče, prav zato pa se zamikajo 
določeni projekti.  
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AD/4 Sklep o cenah DOLB Sodražica 
Blaž Kovačič je pojasnil trenutno stanje na tem področju, višino cene in da se je spremenila v letu 2022. 
Podal je razloge za spremembo oz. dvig cene. Prisotne je seznanil s cenami variabilnega dela v 
sosednjih občinah in tudi po Sloveniji ter podal ugotovitev, da je trenutno veljavna in tudi predlagana 
cena med nižjimi. Podal je tudi obrazložitev, kako to, da se cena dviga, ne glede na to, da je cena lesa 
po letošnjih ujmah padla. Razlog je, da so bile pogodbe z dobavitelji sekancev podpisane pred 1.7. 
letos. 
 
Predlog sklepa Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine je predstavila                    
Karmen Kordiš, predlog sklepa Statutarno pravne komisije je predstavil Branko Arko, predlog sklepa 
Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje pa Evgen Zajc.  

 
Razpravljali so: Zvonko Janež, Evgen Zajc, Blaž Milavec, Franci Lesar, Drago Karel Arko, Karmen Kordiš. 
Razprava je tekla o tem, ali ima Občinski svet sploh kakšno možnost glede drugačne cene. Župan je 
obrazložil, da je bila s ponudnikom podpisana koncesija za 15 let, kar pomeni še 10 let veljavne 
koncesije. Župan je povprašal ali je kakšen drug predlog sklepa, ker ga ni bilo, je dal v sprejem 
predlagani sklep. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 
Sprejme se Sklep o spremembi cene variabilnega dela cene toplotne energije 2023 v predlagani 
obliki. 

 
 
AD/5 Sklep o podelitvi priznanj Občine Sodražica za leto 2023 
Zvonko Janež je obrazložil, da je Komisija za mandatna vprašanja volitve in imanovanja 20. 6. 2023 
objavila razpis o zbiranju predlogov za podelitev priznanj in Zlate plakete Občine Sodražica za leto 
2023. Rok za oddajo predlogov je potekel 31. 8. 2023. Povedal je, da so do roka prispeli trije predlogi, 
en predlog pa je prispel po roku in ga Komisija ni obravnavala. Prispeli predlogi za priznanje občine 
Sodražica so: Martini Prinat za dolgoletno prostovoljno delo, Ervinu Smislu za dolgoletno ogranjanje 
petja in pevske kulture v Sodražici, Glasbeni šoli Ribica ob 60 letnici delovanja in Antonu Govžetu za 
starosto lesne panoge. Prispel je tudi predlog, da se Zlata plaketa podeli PGD Vinice Zapotok in PGD 
Žimarice Globel Podklanec.  
 
Župan je povabil svetnike, da v kolikor imajo k kateremu koli kandidatu dodatna vprašanja, se jim lahko 
obrazložitve dodatno in podrobneje predstavijo. 
Razprave ni bilo. 
Ernest Pirnat je pojasnil, da bi se glasovanja o predlogu Martine Pirnat vzdržal. Kljub temu se je 
glasovalo o predlogu sklepa v celoti. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 
 
V letu 2023 se podeli Priznanja Občine Sodražica: 

 Martini Pirnat, Zavrti 5, za dolgoletno prostovoljno delo (pri PGD Sodražica, Oratoriju, v 
Sekciji Šedržank, v Skupini za poprtnik in pri narodnih nošah). 

 Ervinu Smislu, Podgorska cesta 25, za njegovo dolgoletno delo na področju petja in 
ohranjanju pevske kulture v Sodražici 

 Glasbeni šoli Ribnica ob 60 letnici delovanja. 

 Antonu Govžetu, Zapotok 26a, za dolgoletno predanost suhorobarski oz. lesni obrti. 
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Priznanje Zlata plaketa se podeli PGD Vinice-Zapotok in PGD Žimarice-Globel-Podklanec ob 100 
letnici njunih ustanovitev. 
 
 
AD/6 Imenovanje kandidata v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov 
Zvonko Janež je pojasnil, kaj je vloga senata in kako je senat sestavljen. Obrazložil je, da je KMVVI 
objavila poziv za podajo predlogov, ki pa jih ni bilo. Glede na to, da je podal soglasje do sedanji član 
senata Metod Pucelj, KMVVI predlaga, da se ga imenuje ponovno.  
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 
Za predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov predlagamo, da se 
imenuje Metoda Puclja, Kurirska cesta 2, Sodražica.  
 

 
AD/7 Predlogi Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje 
Evgen Zajc, predsednik Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje je pojasnil, da je Odbor 
obravnaval pet vlog. Podrobneje je situacijo po posameznih vlogah obrazložil Blaž Kovačič. 
 
7.1. Vloga za pocevitev meteornega jarka Zamostec 
Blaž Kovačič je pojasnil, da vlagatelj prosi za sofinanciranje meteornega jarka, ki vodi iz propusta čez 
občinsko cesto proti Grdemu dolu – Zamostec, čez njegovo zemljišče, v dolžini ca 48 m. Meteorni jarek 
je širok več kot 2 m in onemogoča normalno izrabo zemljišča.  
 
Evgen Zajc je podal predlog sklepa Odbora za Komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
Občina Sodražica financira nakup cevi, ki so potrebne za pocevitev meteornega jarka. 
 
 
7.2. Vloga za pocevitev meteornega jarka Žimarice 
Blaž Kovačič je pojasnil, da vlagatelj prosi za sofinanciranje pocevitve vodotoka, ki vodi čez prepust čez 
državno cesto čez njegovo zemljišče v dolžini ca 15 m. V delu, kjer ima vlagatelj dostop do javne poti, 
se nahaja obstoječ prepust dimenzije fi 40 cm, ki pa ne zadošča količini vode, ki prihaja do njega in ga 
zato voda ob vsakem večjem deževju preplavlja. Župan je dodatno pojasnil, da se zasleduje javni 
interes, zato je potrebno soglasje DRSV. 
 
Evgen Zajc je podal predlog sklepa Odbora za Komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 
 
Razprava: Evgen Zajc, ki je dodatno pojasnil ozadje predmetnega zemljišča. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
1. Vlagatelja se napoti na pridobitev pogojev in soglasja DRSV za predvideni poseg. O vlogi za 

sofinanciranje se odloči po pridobljenem soglasju.  
2. Občina Sodražica zamenja premajhen prepust. 
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7.3. Vloga za izgradnjo javne razsvetljave Slemenska cesta 
Blaž Kovačič je pojasnil, da vlagatelj prosi za podaljšanje omrežja javne razsvetljave, do meje z 
njegovim zemljiščem, ki je od zadnjega svetilke javne razsvetljave oddaljen ca 38 m. Navaja bližino 
gozda in večkratna srečanja z medvedom.  
 
Evgen Zajc je podal predlog sklepa Odbora za Komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
Občina Sodražica financira izgradnjo omrežja in postavitev dodatne svetilke ob meji z zemljiščem 
vlagatelja. 
 
 
7.4. Vloga za sofinanciranje kanalizacijskega hišnega priključka Žimarice 
Blaž Kovačič je pojasnil, da ima investitor enostanovanjske stavbe na zemljišču parc. št. 1656/309, k.o. 
1620 – Žimarice, do zadnjega jašek obstoječega kanalizacijskega omrežja oddaljenost ca 70 m. 
Obrazložil je, da Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode na območju Občine Sodražica 
Uradni list RS , št. 49/2022 govori o tem, da je območje opremljeno s kanalizacijo, če je razdalja manjša 
od 50 m, odvajanje komunalne odpadne vode iz stavbe, ki nastaja nad nivojem terena pa je možno 
brez naprav za prečrpavanje. V času izgradnje kanalizacijskega sistema pred dobrim desetletjem je 
Občina Sodražica, zaradi različnih oddaljenosti priključkov in posledično zaradi vzpostavitve približno 
enakih pogojev vsem gospodinjstvom, sprejela odločitev, da se financira vse hišne priključke v naselju 
Žimarice v delu, kar presega dolžino 25 m. 
 
Evgen Zajc je podal predlog sklepa Odbora za Komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
Občina Sodražica pri hišnem fekalnem priključku vlagatelja, stanovanjska hiša Žimarice, parc. št.: 
1656/309, k.o. Žimarice, financira izgradnjo fekalne kanalizacije nad dolžino 25 m, od zadnjega jaška 
javnega fekalnega omrežja, do njegove stanovanjske hiše.  
 
 
7.5. Vloga za asfaltiranje hišnega priključka 
Blaž Kovačič je pojasnil, da pri objektu Zamostec 65, ob lokalni cesti Sodražica – Jurjevica, voda iz 
lokalne ceste, kjer ni urejenega odvodnjavanja spira makadamski uvoz na uvozu k stanovanjski hiši 
Zamostec 65 in 65a. Na uvozu se vedno pojavljajo jame, zato vlagatelj prosi za asfaltiranje uvoza do 
linijske rešetke, ki jo ima zmontirano.   Občina Sodražica v tem delu ceste nima urejenega 
odvodnjavanja, prepusta ali mulde, zato se voda v tem delu izliva na vlagateljevo dvorišče.  
 
Evgen Zajc je podal predlog sklepa Odbora za Komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
Občina Sodražica financira asfaltiranje vlagateljevega uvoza od lokalne ceste do linijske rešetke. 
 
 
AD/8 Sklep o dopolnitvi Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Sodražica za leto 2023 
Razloge za sprejem sklepa je podal Blaž Kovačič. Povedal je, da gre za zemljišča, ki so potrebna za 
pešpot Zamostec-Sodražica in zemljišče, ki ga Občina kupuje za avtobusno postajališče v Podklancu. 
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Pojasnil je za katere parcele gre. Podrobneje je namen obeh zemljišč, ki sta predmet letnega načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine, pojasnil Blaž Milavec. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji SKLEP: 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Sodražica (Ur. l. RS, št. 32/2011, 191/2020 in 159/2022), 24. člena 
Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 
79/2018) in 2. člena Uredbe o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. 
RS, št. 31/2018) je Občinski svet Občine Sodražica na 6. redni seji dne 28. 9. 2029 na predlog župana 
sprejel naslednji 

 
Sklep o dopolnitvi Sklepa o Letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Sodražica za leto 2023 
 

1. člen 
S tem sklepom se v skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 79/2018) in 2. členom Uredbe o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 31/2018) dopolni Letni načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Sodražica leto 2023. 
 

2. člen 
V letni načrt razpolaganja nepremičnega premoženja Občine Sodražica se doda naslednje zemljišče:  
 

Zap. 
št. 

K.o. in šifra k.o. Parcelna 
št. 

Površina 
parcele v m2 

Ocenjena, posplošena ali orientacijska 
vrednost nepremičnine 

1. 1619-Sodražica  1492/237 30 0 

 
3. člen 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Sodražica in je sestavni del 
proračuna Občine Sodražica za leto 2023. 
 
Številka: 478-34/22 
Datum: 29. 9. 2029 
         Župan Občine Sodražica 
                 mag. Blaž Milavec  
in 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Sodražica (Ur. l. RS, št. 32/2011, 191/2020 in 159/2022), 24. člena 
Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 
79/2018) in 2. člena Uredbe o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. 
RS, št. 31/2018) je Občinski svet Občine Sodražica na 6. redni seji, dne 29. 9. 2023, na predlog župana 
sprejel naslednji 
 

Sklep o dopolnitvi Sklepa o Letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja 
Občine Sodražica za leto 2023 

 
1. člen 

S tem sklepom se v skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/2018 in 79/2018) in 2. členom Uredbe o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 31/2018) dopolni Letni načrt pridobivanja nepremičnega 
premoženja Občine Sodražica leto 2023. 
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2. člen 

V letni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sodražica se doda naslednje zemljišče:  
 

Zap. 
št. 

Vrsta nepremičnine Okvirna površina 
nepremičnine v m2 

Predvidena 
sredstva v EUR 

1. 1430/3, k.o. 160-Žimarice 153 2.295,00 

 
3. člen 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Sodražica in je sestavni del 
proračuna Občine Sodražica za leto 2023. 
 
Številka: 478-35/22 
Datum: 29. 9. 2023 
         Župan Občine Sodražica 
              mag. Blaž Milavec  
 
 
AD/9 Sklep o nakazilu sejnin 6. redne seje za poplavljene 
Darja Vetrih je obrazložila, kaj je namen predlaganega sklepa. Povedala je, da so po katastrofalnih 
poplavah, ki so v začetku avgusta prizadele Sloveniji številni posamezniki in inštitucije donirali 
sredstva za pomoč prizadetim.  Tudi Občina Sodražica se je skupaj z Občinama Ribnica in Loški potok 
donirala sredstva Občinama Braslovče in Nazarje. Povedala je. Da se je tudi občinska uprava Občine 
Sodražica tako odločila, da sredstva eno-dnevnega zaslužka donira družini s tremi otroci, ki so v 
poplavah izgubili hišo in celotno kmetijo. Dejala je, da so k tej donaciji vabljeni tudi člani občinskega 
sveta, in sicer je predlog, da se odpovedo sredstvom ene sejnine za potrebe navedene poplavljene 
družine. Na ta način bi skupaj z občinsko upravo zbrali in donirali nekaj manj kot 1000 EUR. 
Dodatne obrazložitve je podal župan. 
 
Razpravljali so: Zvonko Janež, Karmen Kordiš, Blaž Milavec. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 
Člani Občinskega sveta Občine Sodražica se odpovedujejo sredstvom sejnine za 6. redno sejo v korist 
pomoči poplavljenim v avgustovskih katastrofalnih poplavah v Sloveniji, in sicer poplavljeni družini 
iz Ljubnega ob Savinji, ki se ob tem sočasno sooča s težko redko boleznijo svojega najmlajšega 
otroka. 
Sredstva se nakažejo Društvu za pomoč otrokom z redkimi boleznimi Viljem Julijan, 
Cesta Leona Dobrotinška 2, 3230 Šentjur, na TRR Društva Viljem Julijan SI56 0400 1004 6908 898, 
sklic: SI00 552023 in namen: »Donacija za družino Zager – poplave 2023«. 
 
Župan se je svetnikom ob koncu zahvalil za gesto. 
 
 
AD/10 Pobude in vprašanja 
Jelka Pakiž se je pozanimala, kako kaže z njeno pobudo za postavitev smerokaza za pokopališče Sv. 
Marko. Župan je pojasnil, da je zadeva v teku. Pakiž je podala še pobudo za postavitev radarja na 
Vinicah. Župan je pojasnil, da bo pobuda predana Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, 
pri čemer bo k vsaki rešitvi potrebno pridobiti soglasje direkcije za ceste. Jelka Pakiž je dodatno 
pojasnila, da je problem velika hitrost v kombinaciji s slabo preglednostjo cestišča.  
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Drago Arko se je pozanimal, kaj je s smerokazi na Vagovki za smer Gora. Župan je pojasnil, da je bila 
vloga za soglasje Direkcije že večkrat podana, vendar zaenkrat za naziv »Gora« ne moremo dobiti 
soglasja. Občina si prizadeva, da bi dobili nek ustrezen status, da se Gora izpostavi kot spomenik 
lokalnega pomena. Franc Lesar je predlagal, da se umesti turistična oznaka. 
Franc Lesar je izpostavil, da je problem frekvenca prometa v Zamostcu in sočasno prevelike hitrosti za 
naselje in slabšo preglednost. Zadeva bo predana Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
oz. po besedah Blaža Kovačiča je SPVCP že odločil, da se postavi prikazovalnik hitrosti. 
Zvonko Janež se je pozanimal, kaj je s Kadicami oz. vzdrževanjem poti. Blaž Milavec je povedal, da 
dogovori za redno vzdrževanje tečejo z lastnikom zemljišč oz. prvim sosedom, je pa v ustanavljanju 
tudi vaško društvo, ki bi potencialno lahko prevzela vzdrževanje. Dodal je, da je v načrtu tudi postavitev 
brvi, tako da bi se izognili zasebnemu dvorišču za dostop do Kadic, vendar zaenkrat stoji zadeva na 
Direkciji za vode.  
 
 
AD/11 Razno 
Župan je podal informacijo o izjemni dodelitvi neprofitnega stanovanja na naslovu Trg 25. maja 11. 
Povedal je, da nas je CSD seznanil, da bi en občan lahko v kratkem postal brezdomec. Da se to prepreči, 
je občina pristopila k ureditvi manjšega stanovanja, postopke dodelitve pa vodi CSD. Podal je tudi 
informacijo o prostem stanovanju na naslovu CNO 16, nad zdravstveno ambulanto, ki pa ga je občina  
zaenkrat preko sistema Civilne zaščite ponudila za potrebe poplavljenih območij. Ko bo znano, da je 
stanovanje dejansko prosto, bo z razpisom dodeljeno za določen čas, saj gre sicer za stanovanje, ki je 
prvenstveno namenjeno zdravstvenim osebam, zaposlenim v ZP Sodražica. 
 
Franc Lesar se je pozanimal, kaj se dogaja s postopkom odkupa zasebne hiše ob šoli/vrtcu. Župan je 
povedal, da dogovori potekajo v sodelovanju s CSD. 
 
Župan je ob koncu povabil svetnike na prireditve ob občinskem prazniku, ki bo oktobra. 
 
Ernest Pirnat je predlagal, da se Občinski svetniki na prireditvi ob občinskem prazniku posedejo skupaj, 
v drugo vrsto. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.40. 
 
 
 
 
Zapisala:         Župan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih            mag. Blaž Milavec l. r. 


